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عضو مجمع نمایندگان استان یزد با اشاره 
به حضور ۴ ماه قبل رئیس بانک مرکزی در 
مجل�س و راهکارهای�ی که در آن جلس�ه 
برای مقابله با تورم مطرح ش�د، پرسید که 
چ�را این راهکارها م�ورد توجه دولتمردان 

قرار نگرفته است.
به گزارش ایسنا، جلیل میرمحمدی در جلسه 
علنی ام��روز؛ یکش��نبه ۱۹ فروردین ۱۴۰۳ در 
نطق میان دستور خود وضعیت معیشت و قدرت 
خرید مردم را معضل اصلی این روزها دانس��ت 
و گفت: هرچند تروریس��م اقتص��ادی آمریکا و 
کش��ورهای غربی باعث کوچک شدن سفره های 
مردم شده اما فقدان برنامه روشن برای مقابله با 
این جنایت و از آن بدتر اخبار مفاس��د اقتصادی 
و اجتماعی است که هر از چندگاهی در رسانه ها 

منتشر می شود باعث انتقاد مردم شده است.
وی با طرح این پرس��ش که چه اقدام موثری 
برای مقابله با تورم ش��ده است، افزود : حدود ۴ 
ماه پیش جلس��ه ای در مجلس با حضور رئیس 
بانک مرکزی تشکیل ش��د و در آن راهکارهای 
خوبی ارائه ش��د اما آیا ه این راهکارها مورد نظر 
قرار گرفت؟ اگر دولت اقدامی انجام داده اس��ت، 
چ��را تأثیر آن بر س��فره های مردم محس��وس 

نیست؟
وی حمای��ت برخی کش��ورها از تروریس��م را 
دلیل شهادت سرداران ایرانی در سوریه دانست 
و نسبت به گرفتن انتقام خون پاک این شهیدان 

ابراز امیدواری کرد.
منتخب مجلس دوازدهم هم چنین بیان کرد: 

باید محدودیت اس��تقرار صنایع آلاینده در کل 
محور مهریز ب��دون هیچگون��ه تبعیضی اعمال 
ش��ود. اخبار گاه و بی گاه درباره مستثنی شدن 
چند صنعت خاص در برخی شهرستان ها مانع 
شکس��ت این تصمیم درس��ت و اعتراض شدید 

مردم منطقه می شود.

این نماینده مجلس ش��ورای اسلامی از رییس 
جمهور و س��ازمان برنامه و بودجه خواس��ت که 
ضری��ب ۴۰ درصدی متناس��ب س��ازی حقوق 

بازنشستگان را هرچه زودتر اجرایی کنند.
ای��ن عض��و کمیس��یون بهداش��ت و درم��ان 
پرداخت مطالبات پزشکان تمام وقت جغرافیایی 
را ب��رای جلوگیری از دلس��ردی و گلایه مندی 
آنها خواستار ش��د. هم چنین بر پرداخت حقوق 
معلمان و مس��تخدمان خریدخدم��ات و تعیین 

تکلیف وضعیت شغلی آن ها تاکید کرد.
میرمحمدی در پایان با اشاره به وضعیت دارو 
و تجهی��زات پزش��کی مصرفی م��ردم، ضرورت 
اجرای منویات رهبری در سند چشم انداز حوزه 
س��لامت آن هم بعد از ۱۰ سال را یادآور شد، و 
با برش��مردن موضوعاتی مانند ارجاع بیماران از 
بخش خصوصی به دولتی، اخذ تعرفه غیرمتعارف 
از بیم��اران، وضعی��ت بیم��ه تأمی��ن اجتماعی 
در پرداخ��ت مطالبات دانش��گاه، چگونگی ارائه 
خدمت بیمه ای به مردم توس��ط بیمارستان های 
خصوص��ی به وی��ژه در کلان ش��هرها، چگونگی 
اجرای نظام ارجاع و پزشک خانواده، بر ضرورت 
برنام��ه مدون و عملیاتی برای حل این چالش ها 

از سوی دولت و وزارت بهداشت تاکید کرد.

نماینده دامغ�ان در مجلس اصلی ترین مانع 
تحقق شعار سال را بانک ها به ویژه بانک های 
خصوصی دانس�ت و گفت: تا زمانی که دولت 
و مجل�س تکلیف بانک ها را مش�خص نکنند 

شعار سال اجرایی نخواهد شد.
ب��ه گزارش ایس��نا، علی اکبر علیزاده در جلس��ه 
علنی امروز در نطق میان دستور خود گفت: حضور 
حماسی مردم قهرمان ایران و ملت های آزاده جهان 
در روز قدس نشان داد که آرمان فلسطین و آزادی 
قدس ش��ریف به روزهای پی��روزی نهایی نزدیک 
شده و رژیم اشغالگر قدس در آستانه نابودی کامل 

است.
وی همچنی��ن با اش��اره ب��ه نامگذاری امس��ال 
با عن��وان جهش تولید با مش��ارکت م��ردم گفت: 
نماین��دگان مجل��س و رئیس جمه��ور بدانند که 
اصلی ترین مانع تحقق ش��عار سال، بانک ها به ویژه 
بانک های خصوصی اس��ت. مهمتری��ن عامل تورم 
بانک ها هس��تند پس ت��ا زمانی که دولت و مجلس 
تکلیف آنها را مش��خص نکنند، شعار سال اجرایی 

نخواهد شد.
این نماینده مجلس در ادامه اظهارکرد: محصولات 
پایه نظیر پتروشیمی و فلزات با قیمت دلار تلگرامی 
در بورس به کل اقتصاد کش��ور تحمیل می شود و 

با کاه��ش ارزش پول ملی هزینه های سرس��ام آور 
زندگی را در تمام ابعاد با قیمت دلار به جان مردم 
می اندازد؛ دولت هزینه های زندگی مردم را با ریال 
به آنها می دهد و این موضوع هر روز فاصله طبقاتی 
را افزایش داده و در نتیجه اثری از زحمات ش��بانه 
روزی دولت در سفره های مردم مشاهده نمی شود.

علی��زاده با انتقاد از عملکرد دانش��گاه پزش��کی 
سمنان، خواستار ورود مسئولان بهداشت و درمان 
ش��د. وی در پایان به وزیر نیرو گفت، بخشنامه ای 
مبنی بر تعدیل س��رمایه آب کش��اورزی داده شده 
که منجر به خش��ک ش��دن بخش قابل توجهی از 
باغ های پسته و وارد شدن ضربه اساسی به اقتصاد 
پس��ته کاران و اقتصاد کش��ور می شود. لازم است 

تجدیدنظر عاجلی صورت گیرد.

در عملی�ات اخی�ر در چابهار و راس�ک، 
تروریس�ت ها تلاش داش�تند با استفاده از 
س�پر انس�انی و گروگانگیری ش�هروندان 
چابهاری، کشتار وسیعی در این منطقه راه 

بیاندازند.
به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، بررسی های 
اولیه نشان می دهد گروهک جیش الظلم دارای 
۲۹ عضو زبده عملیات��ی بوده که ۱۸ نفر از این 
تیم مرکزی که انغماس��ی نیز بودند در عملیات 
تروریستی اخیر سیستان و بلوچستان به هلاکت 

می رسند.
اخی��ر،  عملی��ات  در  ف��ارس،  گ��زارش  ب��ه 
تروریس��ت ها تلاش داشتند با اس��تفاده از سپر 
انس��انی و گروگانگی��ری ش��هروندان چابهاری، 

کش��تار وس��یعی در این منطق��ه راه بیاندازند.
نمون��ه این عملی��ات تروریس��تی را اخیرا ما در 
روس��یه مش��اهده کردی��م ک��ه در آن عملیات 
نزدیک به ۱۵۰ نفر کش��ته ش��دند اما در اقدام 
تروریس��تی سیس��تان و بلوچس��تان با رشادت 
نیروه��ای امنیتی و انتظامی ما ش��اهد کمترین 
ش��هدا بودیم.ن��وع تجهی��زات و جلیقه های ضد 
گلوله که تروریس��ت ها در اقدام تروریس��تی در 
سیس��تان و بلوچس��تان از آن اس��تفاده کردند، 
از انواع تجهیزات پیش��رفته بوده که نش��ان می 
دهد سرویس های پشتیبان کشورهای متخاصم 

ایران از آن پشتیبانی می کردند.
نوع اسلحه ها و فشنگ هایی هم که تروریست 
ه��ا در این عملیات تروریس��تی از آن اس��تفاده 
کردند هم قابل توجه اس��ت، اسلحه ها و فشنگ 
هایی که قدرت تخریبی سنگینی داشته و جدید 
و ب��ه روز بودند و مش��ابه مواردی که گروه های 
تروریستی زیر مجموعه سرویس اطلاعاتی غربی 
از آن استفاده می کنند، بوده است.دستگاه های 
امنیت��ی و اطلاعاتی در حال مطالعه ابعاد پنهان 
این اقدام تروریستی هستند و نکات اطلاعاتی و 
فنی قابل توجهی از این موضوع در حال روش��ن 

شدن هست.

اصلی ترین مانع تحقق شعار سال از نگاه علیزاده حمله تروریستی در ایران به سبک عملیات در روسیه

نتیجه جلسه مجلس با رئیس بانک مرکزی چه شد؟
نماینده تفت و میبد

  مبحث اول
دستور جلسه اول نشست این هفته به بررسی 
نامه رئیس هیئت تطبی��ق مصوبات و فرماندار 
شهرس��تان تبریز در خصوص بند یک مصوبات 
ب��ا موضوع لایحه برنامه و بودجه س��ال ۱۴۰۳ 
شهرداری تبریز و سازمانها و شرکتهای وابسته 

اختصاص داشت.
در این راستا اعلام شد که استفاده از خدمات 
مش��اوره ای با رعایت مقررات سازمانی، تفکیک 
بودجه ش��ورای شهر  و شهرداری تبریز، توثیق 
وثیق��ه از اموال ش��هرداری در قب��ال کارکنان 
مخال��ف قوانین آمره و ح��ذف عنوان تخفیفات 
عوارض و اس��تفاده از کاهش مبنای محاس��به 
از جمله موارد اعلام ش��ده از س��وی فرمانداری 
تبری��ز ب��ود که م��ورد اصلاح ق��رار گرفته و به 

تصویب شورای شهر رسید.
  مبحث دوم

دستور جلسه دوم، درباره بررسی طرح اعضای 
ش��ورا در خصوص الزام شهرداری تبریز به ارائه 
س��از و کارهای عملیاتی تعلق مساکن تولیدی 
در ش��هرک جوانان به ساکنان مناطق پر خطر 
حاش��یه ش��مالی تبریز بود که اعضای شورا به 
بیان دیدگاه های خود پرداخته و در انتها، طرح 
اعضا و نظرات کمیس��یون های بودجه و عمران 

به تصویب شورا رسید.
علیرضا ن��وای باغبان گفت: ای��ن موضوع در 
کمیس��یون بودجه مطرح ش��ده و مقرر گردید 
به ش��هرداری ارجاع ش��ود لذا الزام شهرداری 
ب��ه تولی��د و اختصاص واحدهای مس��کونی به 
ش��هروندان س��اکن بافت پرخطر در کمیسیون 
تصویب و مقرر ش��د ش��هرداری لایحه ای ارائه 

کند.
روح الله رش��یدی هم گفت: این طرح س��ال 
گذشته داده شده است ۶۰۰ میلیارد تومان در 
بودجه سال گذش��ته به این موضوع اختصاص 
داده ش��د که با توجه ب��ه تاخیرات پیش آمده، 
ش��هرداری این مبلغ را تعدیل کرده و به ۲۰۰ 

میلیارد تومان رساند.
وی با اش��اره به اینکه ش��هرداری تبریز عزم 
خود را برای احداث این واحدهای مس��کونی و 
تخلیه ضلع جنوبی اتوبان پاس��داران مشهور به 
اراض��ی پرخطر جزم کرده اس��ت افزود: در این 
طرح خواسته ایم ش��هرداری ساز و کاری ارائه 
کند که تحویل این واحدهای مس��کونی جدید 
به س��اکنان ۴۸ هکتاری بافت پرخطر ش��مال 

تبریز را تضمین نماید.
رش��یدی با اش��اره به اینکه پی��ش بینی می 

کنیم که پروژه در س��ال ۱۴۰۳ رش��د فیزیکی 
خوبی داشته باش��د اضافه کرد: قیمت گذاری، 
نحوه واگذاری، ش��یوه نامه دریافت هزینه های 

تولید و غیره در این طرح مطرح شده است.

  مبحث سوم
دس��تور جلسه س��وم نشست ش��ماره ۱۸۹ 
شورای ششم شهر تبریز به بررسی طرح اعضای 
شورا در خصوص تشکیل هیات نظارت بر رفتار 

اعضای شورای کلانشهر تبریز اختصاص داشت 
ک��ه روح الله دهق��ان نژاد به عن��وان طراح این 

طرح به ارائه توضیحات پرداخت.
دهقان نژاد از طراحی این طرح از سال ۱۴۰۱ 

خبر داد و گفت: موضوع اصلی، نظارت پذیری و 
شفافیت است که اکثر اعضای شورا بر آن تاکید 
دارند لذا در راستای نظارت پذیری دستگاه های 
متولی وجود دارند ولی خواستیم خود شورا نیز 

هیاتی برای این کار داشته باشد.
وی با اش��اره به اینکه شاکله اصلی این کار از 
مجلس برداشته شده است که همچنین نهادی 
در مجلس ش��ورای اس��لامی وجود دارد افزود: 
این طرح در ۹ م��اده و تبصره های آن طراحی 
ش��ده و اخیراً در کمیسیون تحقیق و نظارت و 

حقوقی مطرح و به تصویب رسید.
ب��ه گفته دهقان نژاد، یک��ی از اعصای هیئت 
رئیس��ه به انتخاب اعصای هیئت رییس��ه، یکی 
از اعصای کمیسیون برنامه و بودجه به انتخاب 
کمیسیون، یکی از اعصای کمیسیون تحقیق و 
نظارت و حقوقی به انتخاب کمیسیون و دو نفر 
از اعصای ش��ورا به انتخاب شورا ترکیب هیات 
نظارت بر رفتار اعضای ش��ورای کلانشهر تبریز 

را تشکیل خواهد داد.

در ای��ن لحظ��ه ش��هرام دبی��ری - رئی��س 
شورای ش��هر تبریز - با اشاره به اینکه موضوع 
خودنظارتی از یک جنبه خوب اس��ت گفت: اما 
نم��ی توانیم بر خلاف قوانین موجود مصوبه ای 
داشته باشیم زیرا ضمانت اجرایی نخواهد داشت 
برای همین، پیش��نهاد می کنم این موضوع در 
قالب یک طرح در شورای عالی استان ها مطرح 

گردد.
فریدون بابایی اقدم - عضو ش��ورای ش��هر - 
نیز با اش��اره به اینکه در جامعه ما شوراستیزی 
وج��ود دارد گفت: اما این دلیل نمی  ش��ود در 
داخل شورا، همکارانمان را محکوم کنیم و اصلًا 
صحیح نیس��ت لایحه ای در خص��وص نظارت 
اخلاق و رفتار اعضای ش��ورا تصویب ش��ود که 
این عمل باعث دوری بین اعضای شورا خواهد 

شد.
حکمیه غفوری - تنها عضو زن ش��ورای شهر 
- نیز با اش��اره به اینکه همگی همکار و هم رده 
هستیم و نمی توانیم بر یکدیگر نظارت نماییم 
گفت: ش��عار ما از اول این بوده که برای آبادی 
ش��هرمان اتحاد و همبس��تگی داشته باشیم اما 

تاکنون چیزی در این مورد دیده نشده است.
وی ب��ا ذک��ر ای��ن نکته که در ش��ان ش��ورا 
نیس��ت که در بین کمیسیون تحقیق و نظارت، 
کمیس��یونی برای حضور غیاب و رفتار و اخلاق 
اعضا تعیین ش��ود اضافه کرد: ای��ن کار به جز 
ش��کاف، خواص دیگری نداشته و موجب ایجاد 
فاصله میان همکاران عضو شورا می شود و این 
کار باعث نمی شود که حق الجلسه اعضای شورا 

پرداخت نشود.
ای��ن طرح علیرغم ویژگ��ی هایی که روح الله 
دهقان نژاد به عنوان طراح و نائب رئیس شورای 
شهر تبریز به بیان آنها پرداخته بود مورد توجه 

اعضا قرار نگرفت و به تصویب شورا نرسید.
  مبحث آخر

آخرین دس��تور جلسه نشس��ت شماره ۱۸۹ 
شورای ششم شهر تبریز در مورد تصمیم گیری 
در خصوص برگزاری جلس��ات کمیسیون های 
تخصصی ش��ورای کلانشهر تبریز در ساختمان 
جدید شورا واقع در حوالی میدان فهمیده تبریز 
بود که پس از اینکه روح الله دهقان نژاد توضیح 
داد که در س��اختمان جدید شورا تمام امکانات 
مهیا بوده و س��ه س��الن جلس��ه برای جلسات 
کمیس��یون ها وجود دارد اعضای ش��ورا با رای 
اکثری��ت ترجیح دادند از هفته آینده جلس��ات 
کمیسیون ها در محل س��اختمان جدید شورا 

برگزار گردد.

امید عمارت ساعت
برای نفََس راحت

اهم مباحث جذاب نشست علنی پارلمان شهری 
تبریز به روایت "عصرآزادی"

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

یکصد و هشتاد و نهُمین جلسه رسمی شورای ششم شهر تبریز به عنوان نخستین جلسه 
علنی این نهاد مدنی روز یکش�نبه ۱۹ فروردین ماه ۱۴۰۳ به ریاس�ت ش�هرام دبیری و با 
حضور اعضای ش�ورا، کارشناس�ان و مدیران ش�هری و البته در غیاب ش�هردار تبریز در 
عمارت تاریخی ساعت برگزار گردید و عمدتاً مباحث مربوط به حد و حدود قانونی داخل 

بدنه شورا مورد بررسی قرار گرفت.
از نکات جالب توجه نشس�ت این هفته ش�ورا می توان به طرحی اش�اره کرد که روح الله 
دهقان نژاد به صحن ش�ورا آورده بود تا با تش�کیل هیات نظارت بر رفتار اعضای ش�ورا، 
قانونمندی و پاس�خگویی همانند مجلس در بدنه پارلمان ش�هری نیز نهادینه ش�ود که با 

مخالفت خاص برخی از اعضا، این طرح ناکام ماند و رای نیاورد.
از م�وارد قابل توج�ه دیگر می توان به تصمیم گیری اعضا در خصوص برگزاری جلس�ات 
کمیسیون های تخصصی شورای کلانشهر تبریز در ساختمان جدید شورا واقع در نزدیکی 
مجتمع لاله پارک اش�اره کرد که گویا س�الن های جلس�ات آنجا آماده برگزاری جلسات 
متعدد بوده و بالاخره پس از مدتها انتظار مقرر گردید از هفته آینده جلس�ات کمیسیون 
ها در محل س�اختمان جدید ش�ورا برگزار گردد، اما اینکه چه زمان قرار است دفاتر اعضا 
و جلس�ات علنی شورا از عمارت تاریخی س�اعت به محل جدید منتقل شود هنوز چیزی 

به گوش نمی رسد...

اعضای شورای شهر 
تبریز ترجیح دادند از 
هفته آینده جلسات 

کمیسیون ها در 
محل ساختمان جدید 

برگزار گردد اما 
درباره انتقال دفاتر 
اعضا و جلسات علنی 

از عمارت ساعت 
کسی چیزی نگفت!

اولین واکنش قالیباف به افزایش قیمت دلار و سکه

حاجی دلیگانی: ترمز قیمت ها بریده است
اگر بانک مرکزی ارز ندارد، چرا ارزپاشی می کند؟

در  شاهین ش�هر  نماین�ده 
اس�لامی  ش�ورای  مجل�س 
برگزاری جلس�ه ای  خواس�تار 
در مجلس درباره وضعیت بازار 

ارز، طلا و سکه شد.
به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، 
حس��ینعلی حاج��ی دلیگان��ی در 
جلسه علنی امروز مجلس شورای 
اسلامی گفت: افزایش قیمت ارز و 
س��که و طلا در کش��ور زندگی مردم را تحت الشعاع قرار داده وضعیت به گونه ای 

شده که ترمز قیمت ها بریده است.
بنابر گزارش ایسنا، وی ادامه داد: سوال مردم این است که چرا بلافاصله بعد از 
برگزاری انتخابات مجلس دوازدهم این اتفاقات افتاده است. انتظار می رود حداقل 

مجلس شورای اسلامی جلسه ای با حضور رئیس بانک مرکزی برگزار کند.
حاجی دلیگانی بیان کرد: اگر بانک مرکزی ارز ندارد چرا ارزپاش��ی می کند؟ اگر 

هم ارز دارد دلیل افزایش قیمت ارز چیست؟
محمدباقر قالیباف رئیس مجلس ش��ورای اسلامی در پاسخ به این تذکر اظهار 
کرد: نمایندگان دیگری هم این موضوع را مطرح کرده اند؛ حتما این جلس��ه را با 

حضور مسئولان مربوطه برگزار خواهیم کرد.

نماینده رودبار: 

دولت باید با مشورت با اقتصاددان های برجسته 
مشکلات معیشتی را حل کند

یک�ی از نماین�دگان مجل�س 
ش�ورای اسلامی خواس�تار حل 
معیش�تی  مش�کلات  فص�ل  و 
م�ردم از طریق کش�ور دولت با 

اقتصاددانان برجسته شد.
به گزارش ایسنا، مهرداد گودرزوند 
چگین��ی نماینده م��ردم رودبار در 
مجلس ش��ورای اس��لامی در جلسه 
روز یکش��نبه ۱۹ فروردی��ن ۱۴۰۳ 
صحن مجلس در نطق میان دستور خود خواستار اجرای قانون همسان سازی حقوق 
بازنشس��تگان ش��د و گفت: اجرای این قانون برای بازنشس��تگان بس��یار مهم است و 
افزایش ۴۰ درصدی حقوق این عزیزان منجر به بهبود ش��رایط زندگی بازنشس��تگان 

خواهد شد.
وی همچنین با اش��اره به گرانی ها در کش��ور اظهار کرد: دولت باید با مش��ورت با 
اقتصاددان های برجس��ته مشکلات معیش��تی را حل و فصل کند. امروز نباید بازار ارز 
که بخش بزرگی از آن دولتی اس��ت، اینطور دچار تلاطم باش��د و فش��ار سنگینی بر 

تولید وارد کند و معیشت مردم هم دچار مشکل شود.
این نماینده مجلس در بخش دیگری از نطق میان دس��تور خود بر لزوم رس��یدگی 
دولت به مسائل و مشکلات حوزه انتخابیه اش شد؛ حل مشکلات آب، پرداخت ۸ ماه 
حقوق معوق کارکنان ش��رکتی، حل مشکل معدن سنگرود و واگذاری آن به یکی از 
ش��رکت های زیرمجموعه وزارت صمت و فعالس��ازی مجموعه گنجه رودبار از جمله 
مطالب��ات او از وزرای نی��رو، صنع��ت، معدن و تجارت و همچنین تع��اون، کار و رفاه 
اجتماعی بود. گودرزوند چگینی همچنین ضمن تشکر از حضور وزیر راه و شهرسازی 
و مع��اون وی ب��رای حضور در پروژه آزادراه و پروژه های راه منطقه، گفت: برای تردد 
و حمل و نقل مردم هیچ توقف گاهی در نظر گرفته نش��ده است که باید برای رودبار 

رمپ ورودی و توقف گاه در نظر گرفته شود.

خبر


